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Betreft: Art. 35 vraag : Aanleg glasvezel KPN en  
de daarbij behorende herbestrating  
 
Datum: 17-05-2024 
 
 
Geacht College, 
 
KPN is recentelijk begonnen met het aanleggen van glasvezel in de kern 
Zevenbergen. 
Daarvoor dient men trottoirs en straten open te maken en nadien weer aan te straten. 
Over deze werkzaamheden bereiken ons veel klachten en vragen van inwoners 
hierover. 
Vanuit bijvoorbeeld de wijk achter “De Westhoek” komen er vragen en opmerkingen 
zoals, waarom zijn recent alle trottoirs keurig in orde gemaakt terwijl men op de 
hoogte was van het feit dat KPN aanvang zou maken met de werkzaamheden. 
Dit roept bij ons de volgende vragen op. 
 

1. Waarom geeft u opdracht tot in orde brengen van trottoirs terwijl bekend 
was dat KPN aanvang zou maken met de werkzaamheden. 

2. Bent u op de hoogte van de planning van KPN 
3. Hoe wordt de controle uitgevoerd over de werkzaamheden en dan met 

name over de herbestratingswerkzaamheden. 
4. Voor wie zijn de kosten als later de bestrating weer in orde moet worden 

gemaakt 
5. Is dit contractueel vastgelegd 

 
 
Wij zien uw antwoorden met belangstelling tegemoet. 
 
Met vriendelijke groet, 
namens de CDA-fractie, 


